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Zápis z jednání Finančního výboru 
Číslo: 3 
Hodina: 16:30 
Datum: 12. 5. 2020 
Místo: Malá zasedací síň, MěÚ Kutná Hora 
Přítomni za 
FV: 

Ing. Zdeněk Jirásek; JUDr. Lubomír Talanda; Ing. Tomáš Pilc; Ivo Šanc, 
CSc; RNDr.; Ing. Milan Nedvěd; RNDr. Robert Otruba; Ing. Kateřina 
Daczická; Ing. Robin Jiráň; 

za MÚ: Ing. Monika Bulánková 
Hosté:  
Omluveni: Mgr. Jan Klán  
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Postoj k nabídce „Chytré město“ podpora lokální ekonomice 
3. Informace o kontrole ve společnosti Technické služby 
4. Obdržené odpovědi na otázky uložené ZM dne 28. 1. 2020 
5. Projednání předložených materiálů, které budou předloženy ZM dne 21. 5. 2020 
6. Diskuze k usnesení ZM 54/20 – zpracovat návrh na úpravu rozpočtu pro rok 

2020, který zohlední současný propad daňových a ostatních příjmů v souvislosti 
s pandemií 

7. Různé 

Add1 

Předseda přivítal přítomné a kvitoval tak hojnou účast v době krize 

Add2 

Finanční výbor dostal úkolem od vedení města vyjádřit svůj postoj k nabídce jednatele společnosti 
Tatum Blockchain Services s.r.o. k projektu " Zachraň svou firmu", určený primárně pro 
živnostníky a malé firmy. Cílem projektu je pomoci jim překlenout ekonomické dopady COVID-19. 
Členové finančního výboru nabídku nepodporují.  

Add3 

Ing. Daczickou byla členům FV předložena vypracovaná zpráva z kontroly na Technických službách 
(TS). Zpráva obsahuje zápisy z jednotlivých částí provedených ústních jednání jak v TS, tak v TO 
(Odbor investic – technické oddělení), tak s auditory. Obsahuje úryvky dokladů, které byly 
předloženy a u některých pasáží je uvedeno i doporučení. Následně je k této zprávě připojena i 
část pana doktora Talandy.  

Se zprávou se musí členové FV seznámit a poté bude pro ZM vypracována zkrácená verze, která 
bude obsahovat doporučení a závěry. 

Předseda FV k tomuto tématu namítal, proč takovou kontrolu nemůže dělat interní audit. Pan 
doktor Talanda navrhuje, že takovýto dozor a úkol by měl spíše směřovat na Dozorčí radu. 
Současně připomíná návrh rozdělit TS na s.r.o. a příspěvkovou organizaci (aby město 
nemuselo platit služby a mzdy navýšené o DPH). 

Add4 

Finanční výbor dostal od tajemníka úřadu odpovědi na otázky, které byly uloženy zastupitelstvem 
města usnesením č. 5/20 dne 28. 1. 2020. Týkaly se Generelu dopravy (GD) a analýzy 
přestupkové agendy i připravenosti města na očekávanou změnu navýšení množství 
projednávaných přestupků. Oba materiály budou komplexně projednány a zhodnoceny na dalším 
jednání FV dne 9.  6. 2020. 
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Odbor regionálního rozvoje doplnil k otázce GD: 

Zpracovatelské společnosti byl zadán úkol, aby byla vypracována třetí varianta dílčí části Generelu 
dopravy v oblasti historického centra, která by obsahovala všechny připomínky občanů, které 
vzešly z pracovního setkání v Dačickém domě, takže i nesouhlas veřejnosti s úplným uzavřením 
centra města pro osobní dopravu. 30. 4. 2020 byly odevzdány dílčí části Generelu dopravy týkající 
se sídliště Šipší a sídliště Hlouška, které byly v pořádku. Dále Mgr. Klimentová upřesnila, že přijetí 
Generelu dopravy ZM neschvaluje, ZM ho může vzít na vědomí, ale stavební zákon proces 
schvalování vůbec neřeší. Termín předložení kompletní dokumentace Generelu dopravy včetně 
dílčí části „historické jádro“ od zpracovatelů je 30. 6. 2020. Cena za dílo nebude navyšována. 

Add5 

Byly předloženy tyto materiály: 

2/01 Obnovení kontokorentního úvěru – bez připomínek 

3/01 rozpočtové opatření OSM č. 7/20 – zapojení pojistných náhrad do rozpočtu Města na 
opravu bytů. 

7/01 Rozdělení dotací na soc. účely pro rok 2020. Tento materiál byl z minulého jednání ZM 
stáhnut z důvodu chyby, která byla opravena odborem sociálních věcí. Bude probíhat další diskuze 
ohledně úpravy pravidel rozdělování příspěvků na příští rok. 

15/01 – Rozpočtové opatření OCRM č. 1 – navýšení příspěvku pro Průvodcovskou službu 
Kutná Hora, příspěvkovou organizaci ve výši 444 tis. Kč. V přiloženém materiálu chybí detailní 
rozbor. Vzešla otázka, zda se organizace přihlásila, nebo informovala o možnosti příspěvku 
z programu Antivirus. A pokud měli zaměstnance za fixní platy, zda měli náhradní práci a jakou. 
V důvodové zprávě je zmíněno, že nebude schopna organizace platiti své závazky, ale příspěvek 
byl již vyplacen za celý rok 2020 v celkové výši 1 291 000 Kč. 

Ředitelka příspěvková organizace doplnila:  

- Průvodcovská služba Kutná Hora, p.o. poskytuje svým zaměstnancům plat dle usnesení 
Města č. 200/18 a tudíž program Antivirus dle jeho podmínek nelze využít, ale vznesla 
jsem dotaz na MPSV. 

- Čerpání ošetřovného bylo využito u jednoho zaměstnance. 
- Na jednoho ze zaměstnanců je uzavřena dohoda s Úřadem práce a čerpán příspěvek z 

Úřadu práce ve výši 11.300,- Kč měsíčně. 
- Všem zaměstnancům (kromě zaměstnankyně na ošetřovném) byla zadána náhradní práce, 

kterou zpracovávali na home office a výsledky práce byly konzultovány telefonicky s 
ředitelkou organizace, při pracovních poradách v pracovišti Průvodcovské služby i při 
osobních setkání mimo kancelář. 

- Mezi úkoly zpracovávané na home office byly například zahrnuty pilotní prohlídky pro žáky 
MŠ a ZŠ 1. stupně ve Vlašském dvoře, zpracování panelů, aktualizace kontaktních databází 
a dalších úkolů. 

Předseda podotýká, že by se otázka navyšování příspěvku neměla řešit v květnu, když je před 
námi zásadní otázka jak bude Město řešit enormní propad příjmů v odhadované výši 35 mil. Kč.  
Navrhuje materiál odložit a nechat až na červnové zastupitelstvo, kdy se budou řešit 
úpravy rozpočtu komplexně.  

Add6 

Vedení by mělo dát jasné stanovisko a pravidla jak se bude přistupovat k úpravě rozpočtu, které 
musí odrazit doposud predikovanou ztrátu v příjmech města, která k dnešnímu datu je na cca 
35 mil. Kč. 

Add7 

Ing. Daczická navrhuje podrobněji se zabývat odpisy pohledávek. Nemyslí po účetní stránce, ale 
celkově o stránce procesní s ohledem na roční odepisování pohledávek ve výši cca 1 mil. Kč. 
Předseda s iniciativou souhlasí i v souvislosti s poznámkou zastupitele Ing. Suchánka, který 
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k odpisu jedné pohledávky zmínil, že exekutor sděluje, že na základě opakovaného a marného 
pátrání po pobytu povinného a jeho majetku je vedení exekuce neúčelné a nehospodárné – přitom 
jde na sociálních sítích o velmi komunikativního občana. FV byla tedy poskytnuta Interní směrnice 
„Evidence, vymáhání a správa pohledávek“ a na příštím FV by se domluvil další postup. 

Ing. Jirásek konstatoval, že dosud nebyla ukončena žádnou zprávou činnost pracovní skupiny, 
která byla ustanovena v zápise FV dne 30. 8. 2019 s tímto cílem, viz citace ze zápisu:“ Na základě 
informace mst. Doušové o možném záměru týkající se odpuštění dluhu s.r.o. Služby města KH 
(dřívější Průvodcovská služba) ustanovil FV pracovní skupinu ve složení vedoucí Ing. K. Daczická, 
člen Mgr, J.Klán k prověření hospodaření této organizace.“  

Vzhledem k časové zaneprázdněnosti Mgr. Klána navrhl, aby byla skupina doplněna o dalšího 
člena. Nabídl, že je připraven skupině pomoci sám. JUDr. Talanda problematiku vidí jako 
nedostatečnou iniciativu úřadu, komunikaci a bez uložení povinnosti péče řádného hospodáře. 

 
 
Zprávu napsala: Monika Bulánková 
Ověřili a doplnili: přítomní členové FV 


